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PS 15/06 Prioriterte viltområder innspill til ny kommuneplan 

Rådmannens forslag til vedtak 
Saken legges fram uten forslag til vedtak. 

Saksprotokoll i Viltnemnda - 28.11.2006  

Behandling 
Enstemmige innspill fra viltnemnda mhp forlsag til ny kommuneplan: 
 

 Hyttefelt på Åstø. Området er svært viktig viltbiotop vinterstid for elg/rådyr. Området 
bør begrenses sterkt.  

 Området ved bekken v/Østeråvann og pumpehuset. Området må ikke bebygges fordi det 
er en viktig trekkrute og vil sperre helt for trekk mellom områdene i nord og sør. 

 Knutsvik. Ingen videre utbygging fordi det er et viktig beiteområde for elg og rådyr 
 Nes. Området er et viktig  beiteområde for elg og rådyr. Bør ikke utbygges. 

 
Forslag fra Kåre Sander Nilsen: 
Utvidelse av Valbergheia boligområde må ikke gjennomføres fordi området er en særdeles 
viktig viltbiotop for rådyr. 
 
Forslaget fikk 2 stemmer og ble nedstemt. 
 
Forslag fra nemnda: 
Administrasjonen legger fram et kart med forslag til prioriterte viltområder til neste møte i 
viltnemnda.  
Forslaget enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Innspill fra viltnemnda til ny kommuneplan:  

 Hyttefelt på Åstø. Området er svært viktig viltbiotop vinterstid for elg/rådyr. Området 
bør begrenses sterkt.  

 Området ved bekken v/Østeråvann og pumpehuset. Området må ikke bebygges fordi det 
er en viktig trekkrute og vil sperre helt for trekk mellom områdene i nord og sør. 

 Knutsvik unngå videre utbygging fordi det er et viktig beiteområde for elg og rådyr 
 Nes. Området er et viktig  beiteområde for elg og rådyr. Bør ikke utbygges. 

 
Administrasjonen legger fram et kart med forslag til prioriterte viltområder til neste møte i 
viltnemnda. 
 

PS 16/06 Evaluering av forsøksordningen 2002-2007 med 
sjøfugljakt på kommunale og statlige eiendommer 

Rådmannens forslag til vedtak 
Saken legges fram uten forslag til vedtak. 



Saksprotokoll i Viltnemnda - 28.11.2006  

Behandling 
Administrasjonen sender svar på spørsmålene fra Fylkesmannen i Aust-Agder. Forslaget 
enstemmig vedtatt. 

Vedtak 
Administrasjonen sender svar på spørsmålene fra Fylkesmannen i Aust-Agder.  
 

PS 17/06 Høring på forslag til ny ordning for autorisasjon av 
jegerprøve-instruktører 

Rådmannens forslag til vedtak 
Tvedestrand viltnemnd sier seg enig i forslaget om at det er DN som skal ha ansvar for 
autorisasjon av jegerprøveinstruktører. 
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Behandling 
Rådmannens forslag til vedtak enstemmig vedtatt 

Vedtak 
Tvedestrand viltnemnd sier seg enig i forslaget om at det er DN som skal ha ansvar for 
autorisasjon av jegerprøveinstruktører. 
 


